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Protokół Nr 50 

z posiedzenie Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 24 października 2014 r. 

 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni- członkowie Komisji obecni zgodnie z załączoną listą 

obecności. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu.  

Tematyka posiedzenia Komisji : 

1) Ocena funkcjonowania zbiórki odpadów komunalnych. 

2) Omówienie materiałów na sesję Rady  

 

Ad. pkt  1. 

 

Kierownik  ref. Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej  K. Denuszek przedstawił informacje 

na temat gospodarowania odpadami komunalnymi za rok 2014 – stan na dzień 30.09.2014 r.  

Informacja stanowi pisemny zał. nr 2 do niniejszego protokołu.  

Poinformował, że Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska wydał pozytywną ocenę co do 

gospodarowania odpadami  komunalnymi w naszej gminie.  

Drugi przetarg gmina zamierza rozpisać  na okres 3 lat, co na pewno będzie zabezpieczeniem w 

kwestii stabilności cen. Przetarg winien być ogłoszony do połowy listopada br.  

W dyskusji Przewodniczący Komisji  zabierając głos powiedział, że dotychczasowe funkcjonowanie 

nowego systemu  zbiórki odpadami komunalnymi daje nam  szerokie pole do analizy sprecyzowania 

zapisów umowy po wyłonieniu przedsiębiorstwa, które będzie zajmowało się zbiórką odpadów 

komunalnych na naszym terenie. Na pewno należy mieć na uwadze, że pewne zapisy będzie należało 

skorygować, chociażby takie, które będą jasno określały, że wyłonione przedsiębiorstwo będzie 

zobligowane do odbioru wszystkich śmieci.  Chodzi o te, które zostaną wystawione także w workach. 

Kierownik poinformował, że w przyszłym roku przewidywany jest znaczny wzrost kosztów wywozu 

odpadów komunalnych.  

Przewodniczący Rady A. Jaksa zwrócił uwagę  na to, że w umowie powinien być zawarty zapis, który 

będzie określał wzór worków na dodatkowe odpady tj. takie, które nie zmieszczą się w kuble, który 

posiada mieszkaniec. Może to być zapisane, że będą to worki do pobrania w Urzędzie Gminy 

i unormowane, że obowiązuje jeden wzór worków w całej gminie. Winien być też zawarty zapis 

dotyczący odpadów biodegradalnych . 

Radny M. Gryska - należy poczynić  starania, aby cena za wywóz odpadów nie zmieniła się, pozostała 

na tym samym poziomie, bądź  w ostateczności tylko nieznacznie wzrosła. Dlatego też moim zdaniem 

powiedział radny „ nie należy rozszerzać katalogu usług.  
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Przedmówcę poparł Przewodniczący Rady sugerował, aby utrzymać  zbiórkę odpadów 

wielkogabarytowych, ponieważ z informacji wynika, że jest duży popyt na tę usługę wśród naszych 

mieszkańców. Powiedział także, że jego zdaniem gdyby został rozwiązany problem worków na pewno 

jednocześnie rozwiązany zostałby problem odpadów biodegradalnych, ponieważ można byłoby je 

oddawać  właśnie w workach.  

Kierownik K. Denuszek powiedział, że oddając dodatkowe śmieci  w workach należy także zachować 

selektywność zbiórki odpadów.  

Radny H. Szafrański w swojej wypowiedzi stwierdził, że obecny system zbiórki odpadów uważa za 

dobry, tym bardziej, że dla mieszkańców uruchomiony jest PSZOK i ten mieszkaniec, który 

wyprodukuje w swoim gospodarstwie domowym  więcej śmieci, może je odwieźć do Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.  Jego zdaniem  gmina nie powinna zmierzać w 

kierunku rozszerzania katalogu usług w tym zakresie.  

Pełniąc funkcję także sołtysa gminy radny zauważył , iż są głosy mieszkańców, aby iść w kierunku 

zmniejszenia opłat za śmieci. Jest znaczna część mieszkańców, która nie wykorzystuje w pełni 

przyznanym im kubłów  na śmieci i nie wystawia ich do odbioru tak często jak zapisane jest to w 

umowie.  

Komisja postawiła wniosek aby pozostawić umowę na odbiór odpadów komunalnych w 

obecnym kształcie , umożliwić odbiór odpadów komunalnych tym mieszkań, którzy posiadają 

ich nadwyżkę w workach firmowanych dostarczanych przez odbiorcę .   

Kierownik poinformował również, że na terenie szkół gminnych odbyły się akcje edukacyjne 

odnośnie selektywnej zbiórki odpadów; cztery  spektakle były zorganizowane w roku bieżącym, sześć 

w roku 2013, dwa w roku 2012.  

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 2. 

Omówienie uchwał.  

Wójt przedkładał kolejno projekty uchwał przygotowane na najbliższą sesję Rady Gminy  

Do przedłożonych   projektów  uchwał  w sprawach: 

-   przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Pabianice – Uchwała Nr LVIII/A/2014   

-  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r.- Uchwała Nr LVII/ E/ 2014 

-  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r.- Uchwała Nr LVII/ F/ 2014 

-  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVII/G/2014 

-  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVII/H/2014 
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Komisja nie wniosła uwag. Projekty  powyższych  uchwał  stanowią  załączniki od nr 3  do nr 

7 protokołu.  

Omawiając projekt uchwały w sprawie   zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – 

Uchwała Nr LVII/I/2014 , w którym zapisana jest kwota 30.230,15 zł. na opracowanie 

projektu wdrożenia  monitoringu wsi Rydzyny, głlos zabrała radna J. Szafran, która pracuje w 

Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy i poinformowała, że 

Komisja Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna jest przeciwna temu, aby dofinansowywać 

przedsięwzięcie założenia monitoringu  z budżetu gminy. 

Radny H. Szafrański wyraził sprzeciw co do finansowania tego zadania, powiedział, iż jest 

zdania, że jeżeli sołectwo Rydzyny chce tę inwestycje poprowadzić to winna być ona 

sfinansowana jedynie z funduszu sołeckiego przyznanego dla tego sołectwa.  

Radna Z. Kasperska  wyaraziła, że jeżeli Komisja wypracuje wniosek przeciwny co do 

finansowania monitoringu w Rydzynach także  poprze  ten wniosek.  

Wójt Gminy H. Gajda przypomniał, że środki funduszu sołeckiego dla wsi Rydzyny to kwota 

15 tys. zł.  

Radny H. Szafrański powiedział, że rada sołecka wsi Rydzyny,   w przypadku kiedy nie 

pozyskałaby środków większych niż fundusz sołecki powinna być uprzedzona o kosztach 

funkcjonowania takiego monitoringu, jego utrzymywania, konserwacji, powinna być 

świadoma konsekwencji, które  w związku z tym ponosić.  

Nie ma sołectwa na terenie gminy, które posiadałoby taki monitoring, radny powiedział, że 

jeżeli mieszkaniec chce, aby jego posesja była monitorowana, koszty takiej inwestycji ponosi 

ze środków własnych.  

Radny A. Jaksa miał wątpliwości co do tego kto miałby dostęp do nagrań w przypadku kiedy 

taki monitoring funkcjonowałby. Zdaniem radnego powinny być to specjalne służby np. 

Zakłady Ochrony Mienia, Policja.    

Przewodniczący Komisji w braku dalszych głosów w dyskusji nad powyższym i biorąc pod 

uwagę zgłoszone sugestie co do wykreślenia z projektu uchwały zapisu dot. zabezpieczenia 

kwoty 30.230,15 zł na opracowanie projektu i wdrożenie systemu monitoringu wsi Rydzyny 

poddał do głosowania wniosek o wykreślenia z projektu uchwały zapisu dot. zabezpieczenia 

kwoty 30.230,15 zł na opracowanie projektu i wdrożenie systemu monitoringu wsi Rydzyny, 

za którym  Komisja opowiedziała się 6 głosami przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Projekt uchwały LVII/ I / 2014 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Do przedstawionych projektów uchwał: 

j/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVII/J/2014 

k/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2014 r. – Uchwała Nr LVII/K/2014 
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l/ udzielenia pomocy finansowej dla miasta Pabianice przy realizacji zadania z zakresu 

oświaty – Uchwała Nr LVII/L/2014 

ł/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2015 – Uchwała Nr LVI/Ł/2014 

m/ ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz określenia terminu płatności i 

sposobu jej zapłaty - Uchwała Nr LVI/M/2014 

n/ opłaty od posiadania psów na 2015 r. – Uchwała Nr LVII/N/2014 

o/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2015 – Uchwała 

Nr LVII/0/2014 

p/ określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2015 r. – Uchwała Nr LVII/P/2014 

r/ rozpatrzenia skargi Józefa Czekaja na Wójta Gminy Pabianice – Uchwała Nr LVII/R/2014  

s/ ustalenia „Rocznego programu współpracy na rok 2015 Gminy Pabianice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie” 

 

Komisja uwag nie wniosła, projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu od nr 9 do nr 

18. 

Komisja omówiła także projekty uchwał, które będą przedmiotem obrad sesji kończącej 

kadencję tj w dniu 7 listopada 2014 r.  

Były to projekty uchwał w sprawach:  

- szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcia wysokich 

wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym – zał. nr 19 

do protokołu.  

- ustanowienia jednorazowego świadczenia z tytułu urodzenia dziecka dla posiadaczy 

Wojewódzkiej karty Rodzin Wielodzietnych z terenu Gminy Pabianice – zał. nr 20  

- ustanowienia dopłaty dla posiadaczy Wojewódzkiej Karty Rodzin Wielodzietnych z terenu Gminy 

Pabianice, do ołat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ponoszonymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie gminy Pabianice – zał. nr 21  

- ustanowienia dopłaty do kosztów dostawy Internetu dla posiadaczy Wojewódzkiej Karty Rodzin 

Wielodzietnych z terenu Gminy Pabianice – zał. nr 22 

Projekt uchwał w sprawie  szczegółowych zasad i trybu przyznawania nagród i wyróżnień za 

osiągnięcia wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym lub 

krajowym  przedstawił Kierownik M. Wieczorek.  

Komisja postawiła wniosek o dopisanie w projekcie uchwały, w regulaminie stanowiącym 

załącznik do projektu niniejszej uchwały  po § 3,  § 4 o brzmieniu „za osiągnięcia  wysokiego 
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wyniku sportowego uważa się również aktywność sportową o niewymiernym charakterze, w 

szczególności samotny rej żeglarski, zdobycie trudnego szczytu górskiego lub jaskini, 

rekordowe nurkowanie, ukończenie biegu o wybitnym stopniu trudności” Pozostałe paragrafy 

analogicznie zmienia numeracje o numer wyższą oraz aby w § 7, który otrzymał po 

powyższej zmianie numeracje § 8 dopisać, że wnioski składa się w terminach  od 1 stycznia 

do 31 marca roku następnego po roku, w którym wynik został osiągnięty.  

Wnioski  zostały przyjęte przez aklamację. 

Więcej spraw nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.  

 

       Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

        

 Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 

   Marek Gryska  

 

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka  

 


